
Protokół nr 36

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy Krzemieniewo

w dniu 30 sierpnia 2O!7

Dnia 30 sierpnia 2017 o godzinie 9,00 rozpoczęło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący powitał zebranych i zaproponował następujący porządek obrad

1) Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2) lnformacja Dyrektora Zespołu Szkół w Garzynie o stanie palcówki przed

\- rozpoczęciem roku szkolnego ZOL7{ZOL8
3) lnformacja o dokonanych przez Wójta zmianach w budżecie gminy w okresie od

ostatniego posiedzenia .

4) Wolne głosy i wnioski,

Lista obecności na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1do niniejszego protokołu.

Ad. Pkt.1

Przewodniczący zwrócił się do zebranych z pytaniem czy akceptują protokół z poprzedniego
posiedzenia. Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, przystąpiono do głosowania. Wszysry zebrani
opowiedzieli się za przy,jęciem protokołu nr 35 z posiedzenia Komisji w dniu 03 lipca 2017 .

Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. Pkt.2

Przewodniczący Komisji udzielił gtosu Dyrektorowi szkoły prosząc o przedstawieni stanu
\9 szkoły ijej przygotowania do roku szkolne go 2077lżo!8.

Dyrektor szkoły p. lrena Grobelna przedstawiła informację o budżecie placówki i stopniu
wykorzystaniu budżetu do dnia 30 sierpnia 2aI7 , Pochwaliła współpracę szkoĘ z radnymi
Wójtem gminy, Przedstawiła informację o działającym przy szkole stowarzyszeniu, dzięki
któremu pozyskiwane są dodatkowe środki na wyposażenie szkoły. Za pieniądze pozyskane
przez stowarzyszenie powstał przy szkole nowy plac zabaw .

Poinformowała także o projekcie pod nazwa,,wesołe przedszkole,, który realizowano od
roku 2016 przy współudziale środków unijnych.

Wyjaśniła, że dzięki środkom finansowym , które szkoła ma na tzw. kształcenie specjalne
zatrudniono w placówce logopedę ipsychologa . Ponadto szkoła zatrudnia 15 nauczycieli
na ],1,93 etatu, oraz 7 osób obsługi . Na pół etatu zatrudnionyjest takźe konserwator.
Poinformowała radnych że prognozy demograficzne na lata przyszłe są dla szkoły pomyślne.

Z liczby urodzeń wynika, że w szkole będzie odpowiednia liczba uczniów. Wydatki



remontowe głównie realizowano w latach poprzednich . Stan placówkijest dobry i obecnie
nie wymaga większych nakładów remontowych. W ostatnim czasie zagospodarowano
pomieszczenia w piwnicy szkoły . Obecnie w tych zaadoptowanych pomieszczeniach mieści

się świetlica i szatnia szkolna. Najpilniejszą potrzebą byłaby jedynie termomodernizacja
budynku szkoĘ.

Przewodniczący Komisji wyjaśnił , ze zadanie to jest wpisane do wieloletniej prognozy
finansowej gminy i na pewno w latach na które jest zapisane będzie zrealizowane.

Dyrektor szkoĘ poinformowała również, ze w okresie wakacyjnym szkoła przystąpiła
do programu rządowego pod nazwą ,,Aktywna tablica". Wniosek szkoły został
zaakceptowany. W wyniku realizacji tego programu szkoła zostanie wyposażona w
dotykowa tablicę interaktywną.

MG, Pytał panią Dyrektor o zasoby lokalowe szkoły. Czy szkole wystarcza pomieszczeń
do realizacji zadań szkolnych ?

\- Dyrektor wyjaśniła, że szkoła ma wystarczającą liczbę pomieszczeń i zasób lokalowy
w zupełności wystarcza.

KD. Pytał kiedy ostatnio był remontowany dach szkoły?

Dyrektorka wyjaśniła, że ostatni remont dachu był przeprowadzany dwa lata temu.

KD. Pytał jak uregulowana jest w szkole kwestia korzystania z telefonów komórkowych?

Dyrektor szkoły wyjaśniła ,że sprawę telefonów rozstrzyga regulamin szkoły. Uczniowie mogą
korzystać z telefonów podczas przerw i po zakończeniu zajęć. Nie wolno korzystać z
telefonów podczas lekcji.

MG. Poprosił o informację czy zmiany W systemie oświaty o d oL,o9.2o!7 spowodowały, źe
ktoś z nauczycieli stracił pracę?

Dyrektor oznajmiła, że na szczęście uniknięto nieprzyjemności z tym związanych i placówce
\- nikt z nauczycieli nie stracił pracy.

MG. Czy szkoła posiada środki na dokształcanie nauczycieli?
Pani Dyrektor wyjaŚniła, że szkoła posiada środki na dokształcanie nauczycieli. W szkole
pracują obecnie nauczyciele dyplomowani i nauczyciele kontraktowi. Dokształcanie odbywa
się zgodnie z potrzebami placówki . Często przed skierowaniem nauczyciela na studia
podyplomowe wykorzystuje się uwagi rodziców i zgodnie ze zgłaszanymi potrzebami
nauczyciele robią kolejną specjalizację.

MG, Pytał o odbwe W ostatnim czasie kontrole zewnętrzne W szkole ?

Dyrektor wyjaśniła, że ostatnia kontrola zewnętrzna była przeprowadzana dwa lata temu.
Była ona spowodowana skargą rodzica na pracę szkoły . Argumenty wymienione w skardze
nie zostaĘ potwierdzone przez kontrolę prowadzą przez pracownikóW Kuratorium ośWiaty.

W roku szkolnym 2016|ż017 była przeprowadzana ewaluacja szkoły, która wypadła bardzo
dobrze,



KD Pytał jak wygląda wypadkowość uczniów ?

Dyrektor oznajmiła , źe ostatni dość poważny wypadek wydarzył się dwa lata temu.

W wyniku tego wypadku uczeń stracił ząb. Uczniowie są od takich przypadków ubezpieczeni.
Nad bezpieczeństwem uczniów podczas każdej przerwy lekcyjnej czuwają nauczyciele.
Bezpieczeństwo uczniów jest priorytetowym zadaniem w szkole.

Na poWyższym temat WycZerpano. Przewodniczący Komisji podziękował Pani Dyrektor
za wyczerpujące informacje.

Wnioski z Komisji stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.3

Skarbnik Gminy przedstawiła informację o dokonanych przez Wójta zmianach w budżecie
w okresie od dnia 03 lipca 2017 do 30 sierpnia 2017 . W w/w okresie Wójt Gminy Wydał.- następującezarządzeniazmieniającebudżet.

1} zarzadzenie nr 0050/18/2017W dniu 03 lipca 2017 .

w którym dokonano technicznych zmian pomiędzy paragrafami wydatków, bez zmiany
ogólnej kwoty wydatków.

2) zarzadzenie nr 0050/2012017 w dniu 14 liDca 2017 W którvm :

a} zwiększono planowane dochody budżetu gminy o kwotę 112.714,79 zł,W
związku z otrzymanym dotacji na zadania zlecone jak niżej
- w rozdz. 80101 dotacja na zakup podręczników w szkołach podstawowych
82.775,73 2ł

- w rozdz.80110 dotacja na zakup podręcznikóW W gimnazjach 29,949,06 zl

- w rozdz. 85215 dotacja na wypłatę dodatków energetycznych w kwocie 50 zł

b) zwlększono planowane Wydatki budżetu gminy o kwotę 112.714,79 zł W tym

- rozdz.80101 o kwotę 82.715,73 zł na zakup podręczników w szkołach
podstaWowych ,

- rozdz. 80110 o kwotę 29.949,06 zł na zakup podręczników dla gimnazjum

- rozdz.85315 o kwotę 50 zł na wypłatę dodatków energetycznych przez GoPs.

3. zarzadzenie nr 0050/2312017 z dnia 21 lipca 2017 w którvm

a) zwiększono planowane dochody budżetu gminy o kwotę 8.149 zł
w związku z otrzymaniem dotacji od Wojewody Wielkopolskiego

- w rozdz,85214 W kwocie 4.095 zł

- w rozdz. 85216 W kwocie 4.054 zł



b) zwiększono planowane wydatki budźetu gminy o kwotę 8.149 zl W tym

- rozdz. 8521,4 na wypłatę zasiłków okresowych kwotę 4.095 zł,

- rozdz. 85216 na wypłatę zasiłków stałych w kwocie 4,054 zł

4. zarzadzenie nr oo5o/27 /2oL7 2 dnia 21 iieronia 2017 W

którym dokonano technicznych zmian pomiędzy paragrafami Wydatków, głównie w
zakresie zadań realizowanych w ramach funduszy soleckich .

Po dokonanych zmianach budżet 8miny na dzień 30 sierpnia 2017 przedstawia się
następująco

Planowane dochody budźetu - 31,434,468,to zł

Planowane Wydatki budżetu - 57.069.982,10 zł

Planowany deficyt budżetu 25.635.514 zł
w tym

- finansowany nadwyżką budżetową z lat ubiegłych 8.381.486 zł

- finansowany pożyczką z WFoŚl GW w Poznaniu 77.254.028 zł

Ad. Pkt.4

W ramach wolnych 8łosóW iwniosków podjęto następujące tematy :

1) Przewodniczący Komisji poinformowal o petycji, którą otrzymał od rodziców dzieci
z Oporówka w sprawie dowozu do szkoły w Pawłowicach, Petycja jest podpisana
przez grupę rodziców izostanie dziś przekazana na ręce Wójta Gminy.

2) Ustalonotermin kolejnego posiedzenia w dniu 04 września 2O77 ogodzinie14.30
w budynku Urzędu Gminy. Tematem posiedzenie będzie ocena wykonania budżetu
gminy za l półrocze 2OL7.



Na powyższym posiedzenie zakończono.

Protokołowała DA Przewodniczący Komisii

(-) Krystian Lewandowski- nieobecny

l-- ,^-Lp,_ .. -
(-) Marek Garbacz V.f,..................

l

G)Krystian Outkiewicz........*,Ł

(-) Mirosław Krysztofiak ...

(-} Michał Michalski

t) Henryka Przybylska 3,,+4^**


